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Sent: Tue 3/17/2020 11:41:20 AM

Subject: RE: Coronamaatregelen Caribisch Nederland

Received: Tue 3/17/2020 11:41:21 AM

Hallo IEXIEEEN,
Voor de BES eilanden hadden we al afgesproken dat we voor aanvragen uit derde landen de vergunningsprocedure zullen

inzetten. Dat zullen we ook doen voor de huisartsen van het overgangsrecht, die nu hun opleiding nog niet kunnen afronden.

Zoals afgestemd zullen we hen een vergunning verlenen tot 1 november van dit jaar en dan bezien of een verlenging nog nodig
is. Deze artsen hoeven zich niet opnieuw te melden. Een azantal artsen die de scholing volgen hebben geen aontheffing
aangevraagd. Ook zij zullen, nadat wij van jou bericht hebben gehad dat ze geinformeerd zijn, van ons een vergunning
ontvangen.

Met vriendelijke groet,

Registers en Knooppunten

Agentschap CIBG| Uitvoeringsorganisatie van VWS

Kloosterweg 22, 6412 CN Heerlen

Postbus 3175 | 6401 DR | Heerlen

TPE ozo
I —

minvws.nl

www. cibg.n
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HET NIEUWE
DONORREGISTER

Het nieuwe Donorregister, vanaf 1 juli 2020.

Kijk wat het voor jou betekent op donorregister.nl

Vai SEEN BEE@ minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 09:21
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) <A ) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Coronamaatregelen Caribisch Nederland

Wij zijn inderdaad het crisisteam voor de eilanden vanuit VWS, zowel de BES als de CAS.

We zijn op dit moment druk bezig met inventarisatie en organisatie van de continuiteit van zorg. Het is fijn als

jullie ons aangesloten houden bij besluiten rondom de BIG. Wij zullen dat ook doen.

De eerste vraag hierin heb ik al voorgelegd bij Die heeft betrekking op de huisartsen van

het overgangsrecht, deze zouden eind maart de laatste scholingsweek hebben, afgesloten met een certificaat.

Met het certificaat was het mogelijk een reguliere ontheffing aan te vragen. De scholingssessie is natuurlijk
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opgeschort ivm de crisis. Graag willen we natuurlijk dat deze groep kan blijven praktiseren. Hoe maken we dat

formeel mogelijk?

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Sr beleidsmedewerker

Internationale Zaken

Zorg en Jeugd Caribisch Nederland

Ministerie van VWS

van: "IEEE" BEN @ninvws n>

Verzonden: 16 mrt. 2020 17:00

Hallo JENIER: IERIE.

vanuit MEVA wordt bezien welke maatregelen nodig zijn om zorgpersoneel maximaal inzetbaar te maken de komende tijd.
Daarbij wordt oa gekeken naar een versoepeling van de regels rond BIG-registratie. We zullen jullie daarover informeren zodra

dat definitief is.

Ik neem aan dat jullie maatregelen treffen voor de eilanden? Willen jullie het ons svp laten weten als er voornemens zijn met

betrekking tot de BIG?

Bij het tuchtcollege op de BES spelen momenteel geen zaken die aandacht vragen.HEE bit echter ook graag

aangehaakt bij de ontwikkelingen.

Hartelijke groet,

5.1.2e

Directie MEVA

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Postbus 20350, 2500 El Den Haag

Parnassusplein 5, 2511 VX Den Haag

M: 06

Ex minvws.nl

In het kader van het flexwerken, werk ik ook 's avonds en kunt u een mail van mij ontvangen.

Voel u niet geroepen deze direct te beantwoorden.

Ik ontvang uw reactie graag op een later voor u passend moment.


